
De Vinaròs a Almenara, tots els municipis de Castelló estem alertant fa setmanes de la 

necessitat de prendre mesures efectives contra un situació que, igual com l’any passat, està  

adquirint dimensions de problema de salut pública: els mosquits. Tots els municipis, de tots els 

colors polítics, estem clamant per una actuació decidida i coordinada. Fumigacions, 

tractaments, advertències... no serviran de res si no es fan de manera coordinada per aquella 

entitat que, si algun sentit té, és precisament el d’actuar i coordinar les actuacions de caire 

supramunicipal. 

Em referisc  a la Diputació. Fa ja més de dues setmanes, amb una lleialtat institucional 

absoluta, com sempre hem fet, vam enviar un requeriment al president provincial, Javier 

Moliner, perquè posara en marxa la necessària coordinació supramunicipal en la lluita contra 

els mosquits. Ahir mateixa, Borriana es va sumar a esta petició, com s’estan sumant altres 

pobles que veuen com els seus veïns estan sent acribillats pels mosquits. Dues setmanes en les 

que hem sentit com s’alçaven moltes veus demanant accions eficaces i coordinació. Tots han 

parlat... menys el senyor Moliner, que potser espera que els ajuntaments acudim a retre-li 

pleitesia i demanar-li favors, fill com és d’una visió clientelar de la Diputació. Però no volem 

favors ni diners: volem fets.  

Hem escoltat moltes vegades al PP i al mateix Moliner defensar la importància de la Diputació 

com a ajuntament d’ajuntaments, com a entitat coordinadora i prestadora de serveis 

supramunicipals. Ara té l’ocasió de demostrar-ho. Però ni Moliner ni Bonig han obert per ara la 

boca. I Folgado, com sempre, si no és per a defensar el PP, ni està ni se l’espera. 


